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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
  i Gammelstorp 2018-09-18. 
 
Närvarande: Per Bertland, Lars Engdahl, Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, Bengt 
Viktorsson, Markus Svensson och Ronny Jönsson. 
Frånvarande: Tomas Hansson och Bertil Enarsson. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Markus Svensson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll från den 14/8 lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Tankar kring nytt avskjutningssystem. 

Systemet med möjlighet att ansöka om fast tilldelning på vuxet djur antogs av 
höststämman i enlighet med reglerna i bilaga 1. Två jaktlag från område C har 
visat intresse för fast tilldelning och ansökt. Styrelsen beslutade att bevilja båda 
jaktlagen fast tilldelning. Lottning genomfördes och resultatet blev att jaktlag 
Bengt Viktorsson, Bokön jagar tjur och jaktlag Lars Engdahl, Hasselstad jagar 
hondjur under första jaktåret. 

 
§ 6  Skötselplan älg. 

I samråd med Länsstyrelsen har skötselplanen uppdaterats med en (1) älgkalv då 
jaktlag Rickard Petri, Djupadal, omfattande cirka 750 hektar, beviljats 
återinträde i skötselområdet. Skötselplanen omfattar nu fyra (4) tjurar, fem (5) 
hondjur och tio (10) kalvar. 

 
§ 7  Skötselplan kronvilt. 

Jägareförbundet har den 18/9 kommit med ett yttrande på den avskjutningsplan 
som skickats till Länsstyrelsen. Styrelsen har läst upp förbundets yttrande. 
Enligt tidigare muntlig överrenskommelse med Länsstyrelsen jagar vi enligt den 
plan vi skickat in. Planen omfattar fyra (4) hjortar, varav två (2) får vara större 
än spets, fyra (4) hindar och fyra (4) kalvar. 

 
§ 8  Rapporter och skrivelser. 
 a) Käkar från vuxna älgar och kronvilt lämnas till Mathias Jäghagen, Ronneby, för 

åldersbestämning.  
 b) Länsstyrelsen bjuder in till möte angående nya riktlinjer för älgförvaltning inom 

Blekinge län. Mötet hålls i Länsstyrelsens lokaler den 1/10 kl. 18.00-21.30. 
  Skötselområdet skickar minst två representanter. 
 c) Lars och Mathias var den 13/9 på utbildningen ”Viltstammar i balans 2.0”. 

Utbildningen riktar sig främst till älgförvaltning och arrangerades av 
Länsstyrelsen. På utbildningen var representanter från LRF, Skogsstyrelsen, 
Södra och samtliga äfon i Blekinge. 

 d) Lars har varit i kontakt med ordförande för Bräkne Hoby skötselområde och 
uttalat positiva yttranden om att eventuellt gå samman till ett skötselområde.  
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 e) Styrelsen har för avsikt att var för sig kalla samtliga jaktlag från område A 
respektive B till vars ett möte, för att diskutera respektive områdes målsättning i 
vinterstam. C-området, det mellersta, anses kunna hålla en vinterstam på cirka 
4,25 älgar per tusen hektar. 

 
§ 9  Övriga frågor. 

Nästa styrelsemöte hålls 16/10. Då kallas samtliga suppleanter. 
Inga andra övriga frågor fanns att behandla. 

 
§ 10  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Markus Svensson 

 
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


